
                                

                             Ordförande har ordet 
 

 

 

 

Det är synd om människorna (citat från A Strindberg 1903). 

Detta gäller i allra högsta grad även idag. 

Jag tycker att vi människor har en förmåga att anpassa oss till situationer 

som uppkommer. Det är bara frågan hur länge vi orkar med detta. 

Handen på hjärtat ”vi har inget val”. Men som tänkande individer så ser 

vi framåt. Allra mest framtidstro har programgrupppen. Men det är klart 

att ställs det ena efter det andra in, så tryter väl tålamodet hos dem 

också. I vår ålder har vi haft både med- och mot-gångar i livet. 

Förhoppningsvis skall det mera till för att ”knäcka” oss. Det du har i din 

hand speglar det gångna året. Som du ser i vårt programblad så är vi 

optimistiska. Vi tror på en ljusare framtid, vi tror på våra medlemmars 

solidaritet. 

Ni ska veta, att det blåser mest på toppen (vad menar jag med det?). 

Jo, om allt flyter på som det ska, då är allt lugnt, men blir saker och ting 

inställda då finns det bara en som inte har sett till att något annat kan 

göras. Jag önskar, som föreningens ordförande, att vi ska komma 

tillbaka till de trevliga och gemytliga tillställningar som vi hade innan 

eländet började. Jag vill att vi satsar på kvalité, kommer sen kvantiteten 

så är det OK, men det förstnämnda är det viktigaste för oss. 

Det är inte tagit ur luften att vi heter AKTIV. 

 

Tacks för mej 

Åke Emilsson 

ordförande 

 

 


